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RIKSMÖTESPROTOKOLL 2012 
Protokoll fört vid Riksmöte för Multipeldistrikt 101 Sverige i Gävle den 18 maj 2012 
 

§ 1 Riksmötets öppnande 

Guvernörsrådets ordförande Vivianne Ericksson förklarar förhandlingarna öppnade. 

 

§2. Fastställande av röstlängden 

 

Beslutas att förteckning över 376 registrerade delegater skall gälla som röstlängd. 

 

§3. Val av förste och andre ordförande 

 

Riksmötet väljer till förste ordförande PCC Lennart Löf, LC Gävle och 

till andre ordförande PCC Anette Eiserman – Wikström, LC Mölndal/Kvarnbyn 

 

§4. Val av två sekreterare 

 

Riksmötet väljer till sekreterare Gunnar Sundstrand, LC Gävle Norra och Per 

Otterstam, LC Gävle 

 

§5. Val av dels två justerare för att tillsammans med ordförande justera protokollet, 

dels rösträknare 

 

Riksmötet väljer Inger Borg, LC Gävle Ankaret och Liss Britt Landén, LC Gävle 

Ankaret till protokolljusterare. 

 

Till rösträknare väljer Riksmötet Kjell Lundberg, LC Valbo, Lena Grunder LC Gävle 

Ankaret, Bo Stenberg, LC Hamrånge, Kerstin Eriksson, LC Gävle Ankaret, Siv 

Sundberg, LC Gävle Ankaret, Kaj Lönnqvist, LC Gävle Norra, Ann Minicz LC Gävle 

Sandra Borg LC Gävle och Hans Lundqvist LC Gävle. 

 

§6. Anmälan om ärenden som skall behandlas under punkt 20, övriga ärenden 

Följande ärenden anmäls att behandlas under p 20: Övriga frågor: 

a) Hjälpfonden 

b) Present till GRO 

c) Rapport från trädplantering 

d) Rapport om LCIF 

e) Orkester Norden 

f) Barnhem i Estland 

 

§7. Fastställelse av förhandlingsordningen 

 

Riksmötet fastställer föreliggande förslag till förhandlingsordning, 

 

§8. Närmast föregående guvernörsråds verksamhetsberättelse jämte multipeldistriktets 

vinst- och förlusträkning samt balansräkning för det verksamhetsår som avslutades den 

30 juni 2011 

 

Riksmötet godkänner redogörelsen och lägger den till handlingarna. 
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§9. Revisorernas berättelse och fråga om ansvarsfrihet 

Revisionsberättelsen föredras av den förtroendevalde revisorn Willy Lindgren, LC Västervik. 

 

Riksmötet beslutar fastställa resultaträkning och balansräkning per den 30 juni 2011  

 

Att administrationens resultat, 254 958 kr, föreslås tillsammans med balanserade medel, 

1 184 024 kr, balanseras i ny räkning om sammanlagt 1 438 982 kr 

 

Att årets resultat disponeras så att 

till projektmedel avsätts   8 242 574 

till balanserat resultat hänförs 1 438 982 

till dispositionsfond hänförs      79 039 

 

Riksmötet beslutar bevilja Guvernörsrådet och arbetsutskottets ledamöter ansvarsfrihet 

för verksamhetsåret 2010-08-01 – 2011-06-30.  

 

Revisionsrapporten över projekt restaurangskolan Foundation Speranta presenteras.  

 

Riksmötet beslutar fastställa revisionsrapport över projekt restaurangskolan 

Foundation Speranta. 

 

§10. Guvernörsrådets rapport avseende innevarande verksamhetsår fram till och med 

guvernörsrådets sammanträde i februari månad 2012 

 

Riksmötet godkänner redogörelsen och lägger den till handlingarna 

 

§11. Val av: 

a. Guvernörsrådets ordförande. 

Guvernörsrådets ordförande 2012-2013: 

Kent Benediktsson LC Reng/Höllviken. Nominerad av distrikt: A, GD, N, P, S, SM,SV,VG 

 

Kent Benediktsson LC Reng/Höllviken presenterar sig. 

 

Riksvalnämnden förordar: 

Kent Benediktsson LC Reng/Höllviken för tiden 2012 – 2013 

 

344 röster avgavs, varav en blankt 

 

Riksmötet väljer till Guvernörsrådets ordförande Kent Benediktsson LC 

Reng/Höllviken för tiden 2012 - 2013 
 

b. Guvernörsrådets vice ordförande. 

Ärendet föredras av riksmötets andre ordförande PCC Anette Eiserman – Wikström. 

 

Guvernörsrådets vice ordförande 2012-2013: 

Bengtåke Johansson LC Gävle. Nominerad av distrikt: GD,S, U, VG 

Lars Kuntze LC Oxelösund. Nominerad av distrikt: A, P, SM, SV 
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Bengtåke Johansson LC Gävle presenterar sig 

 

Anna Maria Bernstein LC Södertälje/S:A Ragnhild presenterar Lars Kuntze 

Lars Kuntze LC Oxelösund presenterar sig  

 

Riksvalnämnden förordar: 

Lars Kuntze LC Oxelösund 

 

Av 355 röster gavs 197 för Lars Kunze LC Oxelösund 

 

Riksmötet väljer till Guvernörsrådets vice ordförande Lars Kunze LC Oxelösund för 

tiden 2012 - 2013 
 

c. Ledamot som multipeldistriktets controller. 

Punkten utgår, ledamot som multipeldistriktets controller är vald t. o. m. 2013-2014 

 

 

d. Auktoriserat revisionsbolag samt förtroendevald revisor och ersättare 

Auktoriserat revisionsbolag är valt t. o. m. 2013-2014 

 

Förtroendevald revisor Ordinarie 2012-2013: 

Willy Lindgren LC Västervik. Nominerad av distrikt: A, GD, SM, SV, U 

Bertil Karlsson LC Bankeryd. Nominerad av distrikt: S, VG 

AVSTÅR 

 

Riksvalnämnden förordar: 

Willy Lindgren LC Västervik 

 

Förtroendevald revisor 

Ersättare 2012-2013: 

Bertil Karlsson LC Bankeryd. Nominerad av distrikt: A, GD, SV, U 

 

Riksvalnämnden förordar: 

Bertil Karlsson LC Bankeryd 

 

Riksmötet väljer Willy Lindgren LC Västervik till ordinarie revisor och Bertil Karlsson 

LC Bankeryd till ersättare för tiden 2012-2013 

 

e. Kandidat till post inom internationella styrelsen. 

Punkten utgår. 

 

f. Tre ledamöter i riksvalnämnden varav en väljs till ordförande. 

Nominerade är: 

Tre ledamöter i Riksvalnämnden 2012-2013: 

Göran Engström LC Skellefteå. Nominerad av distrikt: A,GD,N,P,S,SM,SV,U,VG (två år i 

RVN), norr 

 

Hans Folkesson LC Vetlanda. Nominerad av distrikt: A,GD,N,P,S,SM,SV,U,VG (ett år i 

RVN), syd 
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Nyval ledamot, mellan 

Bo Edman LC Simlångsdalen. Nominerad av distrikt: SV 

AVSTÅR 

Per-Erik Josefsson LC Bålsta. Nominerad av distrikt: U 

AVSTÅR 

Sven-Erik von Wachenfeldt LC Arvika. Nominerad av distrikt: B, S, VG 

 

Riksvalnämndens ordförande 2012-2013: 

Göran Engström LC Skellefteå. (två år i RVN) 

 

Riksvalnämnden förordar: 

Omval 

Göran Engström, LC Skellefteå: ordförande 

Omval 

Hans Folkesson, LC Vetlanda: ledamot 

Nyval 

Sven-Erik von Wachenfeldt LC Arvika ledamot, mellan 

 

Riksmötet väljer Göran Engström, LC Skellefteå, Hans Folkesson, LC Vetlanda och 

Sven-Erik von Wachenfeldt LC Arvika till ledamöter i Riksvalnämnden 

 

Riksmötet väljer Göran Engström till ordförande i Riksvalnämndens   
 

§12. Handläggning av från kommittéer avgivna rapporter och betänkande 

Inga rapporter eller betänkanden fanns för beslut 

 

§13. Handläggning av från guvernörsrådet avgivna förslag. 

Förslag 1. 

Medel till ”Pengapåsen” 

 

Förslag till beslut: 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att betala in 75 

kronor per medlem för verksamhetsåret 2012-2013. 

 

DG Hans Hallberg LC Falkenberg yrkar bifall till Guvernörsrådet förslag 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag 

 

Förslag 2. 

Medel till Katastrofberedskapen 

 

Förslag till beslut: 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 101 

betala in 150 kronor per medlem under verksamhetsåret 2012-2013. 

 

DG Hans Hallberg LC Falkenberg yrkar bifall till Guvernörsrådet förslag 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  
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Förslag 3. 

Medel till NSR-projekt 

 

Förslag till beslut: 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 101 

betala in 30 kronor per medlem under verksamhetsåret 2012-2013. 

 

DG Hans Hallberg LC Falkenberg yrkar bifall till Guvernörsrådet förslag 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag 

 

Förslag 4. 

Medel till Fonden för funktionshindrade 

 

Förslag till beslut: 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att: 

• A. Fonden för funktionshindrade skall fortsätta utdelningen av Bragdlejon och 

livskvalitetspriserna och ha möjlighet att komplettera med andra områden efter beslut av 

guvernörsrådet. 

 

• B. Fonden för funktionshindrade skall fortsätta att ekonomiskt stödja tävlingar för ungdomar 

med funktionshinder. 

 

• C. Fonden för funktionshindrade skall bereda olika förslag till projekt eller stöd och därefter 

presentera förslagen för guvernörsrådet som beslutar i ärendet. 

 

• D. Rekommendera bidrag till Fonden för funktionshindrade med minst 20 kronor per 

medlem, varav 10 kronor skall användas som aktivt stöd till Svensk handikappidrott och dess 

satsningar på deltagande i Paralympics. 

 

DG Mattias Öberg LC Avesta yrkar bifall till Guvernörsrådet förslag 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  

 

Förslag 5. 

Lions Quest – Tillsammans 

 

Förslag till beslut: 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera att klubbarna betalar in 20 

kronor per medlem till Lions Quest kursverksamhet. 

 

DG Hans Hallberg LC Falkenberg yrkar bifall till Guvernörsrådet förslag 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  

 

Förslag 6. 

Ändring av texten ”Arbetsordning för Pengapåsen” 
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Nuvarande text 

Arbetsordning för Pengapåsen MD 101 

1. Kommittén för hjälpverksamhet skall aktivt arbeta med att söka projektidéer och 

vara mottagare av olika förslag till projekt. Efter utvärdering och presentation tar GR 

ett inriktningsbeslut om fortsatt utredningsarbete eller förslag till Riksmötet. 

 

2. Kommittén för hjälpverksamhet utreder förutsättningarna tillsammans med 

förslagsställare och rekommenderar val av projekt tillsammans med budget som 

säkerställer finansieringen av projektet. Bidrag från LCIF får inte räknas in som en del av 

intäkterna, förrän projektet har finansiellt säkerställts. 

 

3. Årligen skall förslag på projekt för kommande verksamhetsår upprättas, som fastsälls av 

Riksmötet. 

 

4. Målsättningen är att pengapåsen skall innehålla en finansiell buffert på 1,5 miljoner kronor. 

 

5. GR får efter förberedd bedömning av kommittén för hjälpverksamet och AU fatta beslut 

om max fem basbelopp till beslutade och pågående projekt. 

 

6. Pågående projekts status skall redovisas för Riksmötet.  

 

Fet text flyttas till  

Arbetsordning för MD 101, kommittén för hjälpverksamhet.  

 

Det åligger varje distrikt att medverka till att beslutade projekt kan nå sitt mål genom att 

informera och motivera klubbarna och dess medlemmar att bidra efter bästa förmåga. Efter 

förslag från GR skall Kommittén för hjälpverksamhet utforma klara riktlinjer för 

projektledare. 

 

Regler och inriktning av projekt MD101 har en IRD för bevakande av hjälpverksamheten. 

IRC i respektive distrikt skall aktivt medverka till att beslutade projekt drivs fram mot det 

uppsatta målet, även tillse att klubbarna efter förmåga medverkar till inbetalning av 

Riksmötet rekommenderade bidrag. IRC skall också aktivt medverka till att de projekt som 

skall fullföljas blir presenterade i distriktet. Ingen skall behöva vara okunnig om projekt. För 

att IRC skall klara denna uppgift bereder kommittén för hjälpverksamhet och redaktören för 

The Lion fortlöpande aktuellt informationsmaterial. 

 

Kursiv text 

Flyttas till Arbetsordning Multipeldistrikt/Projektgrupper 

 

Förslag till ny text: 

Arbetsordning för Pengapåsen MD 101 

 

1. För att säkerställa finansieringen av projekt som beslutats av Riksmöte skall det finnas en 

finansiell buffert till Pengapåsen. 

 

2. Målsättningen är att Pengapåsen skall innehålla en finansiell buffert på 1,5 miljoner kronor. 
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3. Guvernörsrådet får efter förberedd bedömning av Kommittén för hjälpverksamhet och 

arbetsutskottet fatta beslut om max fem basbelopp per verksamhetsår, det belopp som gäller 

den 31 december året före beslutsdatum till Riksmötet, Guvernörsrådet eller LCI beslutade 

och pågående projekt. 

 

4. Belopp överstigande fem basbelopp skall beslutas av Riksmötet upp till 25 % av 

projektkostnaden skall beslutas av Riksmötet. 

 

5. Det åligger varje distrikt att medverka till att beslutade projekt kan nå sitt mål genom att 

informera och motivera klubbarna och dess medlemmar att bidra efter bästa förmåga.  

 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar om dessa ändringar. 

 

Per Rydén LC Kristianstad yrkar att ordet internationella styrks. 

 

Alf Bakken LC Gagnef-Floda föredrar kompletteringar av texten. 

 

Riksmötet godkänner förslag till ny text.  

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  

 

Förslag 7. 

Arbetsordning för Hjälpkommittén  

Kommittén skall bestå av tre ledamöter:  

Ordförande tillika IRD 

Ledamot frågor om funktionshinder 

 

Ledamot: 

Ledamot väljs på tre år, första året som ledamot, år två som ansvarig för handikappfrågor 

och år tre som ordförande IRD. Kommittén skall handlägga nationella och internationella 

hjälpprojekt och därefter presentera förslagen för guvernörsrådet som beslutar i ärendet. 

(Texten finns i arbetsordningen för MD). 

 

Nytt: 

Kommittén skall aktivt arbeta med att söka projektidéer och vara mottagare av olika förslag 

till projekt.  

 

Kommittén utreder förutsättningarna tillsammans med förslagsställare och rekommenderar 

val av projekt tillsammans med förslagsställare som säkerställer finansiering av projektet. 

 

Kommittén redovisar pågående projekts status på Riksmötet.  

 

En ledamot från kommittén som utses av guvernörsrådet ingår i Världens Barns 

referensgrupp.  

 

Kommittén skall årligen kalla till en konferens för distriktens IR-ansvariga.  

 

Kommittén skall handlägga och bereda olika förslag till projekt för funktionshindrade eller 

stöd därefter presentera förslagen för guvernörsrådet som beslutar i ärendet.  
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Kommittén utser livskvalitetspristagare, priset utdelas i samband med Riksmötet.  

 

Kommittén utser tillsammans med representanter från Svenska handikappidrottsförbundet 

och Svenska Ridsportförbundet årets Bragdlejon till en manlig och en kvinnlig utövare med 

funktionsnedsättning, som dels uppnått idrottsresultat av bragdkaraktär och dels genom 

andra särskilt förtjänstfulla personliga kvalifikationer och insatser varit föredöme för övriga 

med funktionsnedsättning. Priset utdelas i samband med Riksmötet  

 

En ledamot i kommittén deltar som prisutdelare vid Svenska Ungdomsspelen. 

 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att föra in kursiv text ovan i arbetsordningen 

för Hjälpkommittén, med tillägget att GR utser ledamoten i Världens Barn på ett 

treårsmandat. 

 

Byta ut handikapp till funktionsnedsättning eller funktionshinder 

 

DG Gunilla Persson yrkar att förslaget tillstyrks 

 

Hans Almgrens LC Arboga, yrkar tillägg att lägga till Svenska Ridsportförbundet 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets föreslag  

Riksmötet beslutar att anta Hans Almgrens tilläggsförslag  

 

Förslag 8. 

Översyn av regelverket för ”Sveriges bästa lionklubb”. 

 

Guvernörsrådet nr 2, 2011-08-20-21, gav distriktsguvernör Roland Thorstensson och närmast 

föregående distriktsguvernör Eva Persson i uppdrag att se över regelverket för ”Sveriges bästa 

lionklubb”. De båda kommer fram till att denna ”utmärkelse” inte ligger i tiden och bör 

plockas bort. 

 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att ta bort utmärkelsen ”Sveriges bästa 

lionklubb”. 

 

DG Mats Granat yrkar bifall till Guvernörsrådets förslag 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  

 

Förslag 9. 

Medlemsavgift för medlemmar under 30 år. 

 

Guvernörsrådet föreslår att alla medlemmar under 30 år, inte enbart studentmedlemmar, bör 

debiteras samma nationella medlemsavgift som studentmedlemmar. 

 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att alla medlemmar under 30 år skall debiteras 

samma nationella avgift som studentmedlemmar. 

 

DG Mattias Öberg LC Avesta yrkar bifall till Guvernörsrådet förslag 
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Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  

 

Förslag 10. 

Gruppförsäkring för lionmedlemmar  

 

Förslaget härrör från en motion från Riksmötet 2011 (motion nr 7). Den återemitterades av 

Riksmötet. Därefter har ny upphandling genomförts och inkomna offerter har granskats vad 

avser olycksfallsförsäkring för medlemmar under tjänst. Av inkomna offerter har IF det bästa 

förslaget och mest fördelaktiga pris, 6 803 kronor per år. 

 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att anta IF:s offert.  

 

Riksmötet beslutar anta IF:s offert enligt Guvernörsrådets förslag  

 

Förslag 11. 

Guvernörsrådet föreslår att det beslut som togs av guvernörsrådet 2009-2010 vid GR5 enligt § 

100 förslag 1 att avsätta 150 000 kr till nyklubbildning förlängs att gälla till och med 

verksamhetsåret 2013-2014. Guvernörsrådet föreslår att de övriga regler som antogs vid 

beslutet ska fortsätta gälla och dessa regler är: 

1. För varje nystartad klubb finns möjlighet att mot styrkta kostnader erhålla 

bidrag från MD 101 med max 15 000 sek. 

2. För nystartad klubbfilial föreslås möjlighet att söka halva beloppet dvs. 

7 500 sek. 

3. Då klubbfilial ombildas till självständig klubb kan resterande dvs. ytterligare 

7 500 sek sökas. 

 

DG Mats Granat föreslår bifall till förslaget 

 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag  

 

§14. Handläggning av från klubbarna avgivna motioner 
Motion 1 

Fördelning av överskott vid Riksmöte. 

Från: LC Skänninge 

 

Yrkande: Vi yrkar att upprätta en ny fördelning i Riksmötesanvisningarna av överskott enligt 

följande. Första 60 000 kronor fördelas mellan arrangerande klubbar. Allt överskott över 60 

000 fördelas mellan MD och arrangerande klubbarna på en 50/50 basis. Överskottet som 

tillfaller arrangerande klubbar skall tillfalla klubbarnas aktivitetskassa. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Mikael Sönner LC Skänninge yrkar bifall till motionen 

 

Votering begärd 

 

Riksmötet beslutar att anta motionen 
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Motion nr 2 

Avskaffa zonerna 

Från: LC Hässleholm. 

 

Yrkande: Lions Club Hässleholm föreslår därför följande förändring av Lions organisation i 

Sverige: 

- Avskaffa zonerna och tillhörande poster 

- Rapportering till distriktet sker med klubbrapporter som skickas in fyra gånger/år 

enligt fastställd mall. I rapporterna inkluderas aktiviteter, ekonomi och medlemsantal. 

- Klubbarna får sin information via hemsidan där presidenten kan läsa DG-rapporten 

och sprida informationen inom klubben. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Hans Mathiasson LC Hässleholm yrkar bifall till motionen 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Motion nr 3  

Effektivare organisation i Skåne. 

Från: LC Åhus 

 

Yrkande: Guvernörsrådet vidtar nödvändiga åtgärder för att skapa en effektiv organisation i 

Skåne. Guvernörsrådet arbetar för att Region Skåne är basen för ett distrikt i Skåne.  

 

Motion antagen vid klubbmöte 2011-10-27 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Jan Seebass LC Åhus yrkar bifall till motionen och att ta motionen till underlag för framtida 

organisationsförändringar   

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

Riksmötet beslutar att tilläggsförslaget om ny distriktsindelning hänförs till nästa års 

RM   

 

Motion nr 4 

Förändring i samband med M-rapport av medlemsantalet i klubb, medlemsmatrikeln. 

Från: LC Sätila-Hyssna 

 

Yrkande: Att systemet ändras så att inrapportering av medlemsantalet sker i samband med 

den verkliga förändringen. Alltså när antalet medlemmar förändras och vid förändring av 

adress m m. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Motion nr 5 
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Ändra i stadgarna angående rösträtt. 

Från: LC Nossebro 

 

Yrkande: Att riksmötet beslutar ändra nuvarande stadgar så att alla delegater som är 

närvarande vid tidpunkten för ett vals genomförande kan utöva sin rösträtt. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Lennart Fridén LC Nossebro yrkar bifall till motionen  

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Motion nr 6 

Registrera delegat under pågående förhandling. 

Från: LC Tjörn  

 

Yrkande: Att 20 § andra stycket första meningen i multipeldistriktets arbetsordning ändras på 

så sätt att kravet på registrering före riksmötesförhandlingarnas öppnande tas bort. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

DG Ove Söderqvist yrkar avslag till motionen 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Ordförande ajournerar mötet 

 

Mötet tas upp igen 

 

Motion nr 7 

Förläng tiden för klubbar att lämna in motioner och slopa yttrande från distriktsråd. 

Från: LC Tjörn 

 

Yrkande: Att 24 § första stycket i multipeldistriktets arbetsordning ändras på så sätt att 

kravet på yttrande över motion från distriktsrådet slopas och att klubbarnas möjlighet att 

lämna in motioner förlängs till den 30 november året före Riksmötet. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

DG Olle Wikman yrkar avslag till motionen 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Motion nr 8 

Vi ifrågasätter de ständigt ökade kostnaderna inom Lions, både nationellt och internationellt. 

Från: LC Karlstad 

 

Yrkande:  

Rationalisera och reducera antalet kommittéer för att sänka kostnaderna. 
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- Att ha fler telefonkonferenser! 

- Att dra ner på besök hos klubbarna. 

- Att lägga zonmöten samtidigt med distriktsmöten! 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen.  

 

DG Mats Granat yrkar avslag till motionen 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Motion nr 9 

Ökad transparens inom lionrörelsen. 

Från: LC Arboga 

 

Yrkande: Att Riksmötet beslutar att ge Guvernörsrådet i uppgift att arbetar för att öka 

transparensen i hur den internationella avgiften används, t.ex. tar reda på exakta kostnader för 

2011 års Convention i Seattle och hur kostnaderna fördelades på olika aktiviteter. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Hans Almgren LC Arboga yrkar återremiss av motionen till Guvernörsrådet (GR) och att GR 

tar sig an motionen igen 

 

ID Gudrun Yngvasdottir informerar om hur den internationella avgiften disponeras, ca 2/3 av 

avgiften återgår till distrikten 

 

Riksmötet beslutar att frågan skall avgöras idag 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

Motion nr 10 

Ökad effektvitet i lionrörelsen. 

Från: LC Arboga 

 

Yrkande: Att Riksmötet ger guvernörsrådet i uppdrag att driva frågan om tvååriga distrikts 

guvernörskap, i syfte att göra ledningen för Sveriges Lions effektivare och mindre kostsam. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 

Riksmötet beslutar att avslå motionen 

 

§ 15. Presentation av tänkta aktiviteter under kommande verksamhetsår 

Guvernörsrådet presenterar tänkta aktiviteter under kommande verksamhetsår. 

 

Mål med verksamheten 

Vi skall fortsätta att 

Stödja vår Katastrofverksamhet genom vår Internationella Hjälpfond, LCIF, och vår egen 

svenska katastroffond för att förbättra levnadsvillkor för utsatta grupper. 
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Stödja verksamheten för personer med funktionshinder genom fortsatt stöd till 

handikappidrotten, fortsatt stöd till funktionshindrade att besöka Oskarhamnslägret, att 

uppmärksamma goda förebilder bland personer med funktionshinder och att utse 

”Bragdlejon” och utdela livskvalitetsutmärkelser. 

 

Stödja Kommittén för Hjälpverksamhet i samarbetet med MSB (Myndigheten för 

samhällsskydd och beredskap) och katastroftältverksamheten inom Bring Quality to Life. 

 

Stödja internationellt ungdomsutbyte genom att ungdomar ges tillfälle att delta i 

internationella ungdomsläger i Lions regi och att arrangera sådana läger i Sverige. 

 

Stödja kampen mot droger genom frivilliga bidrag till narkotikasökhundar. 

 

Stödja Lions Quest – Tillsammansprogrammet genom att klubbarna säljer in LQ-kurser till 

skolor och idrottsföreningar. 

 

Fortsätta samarbetet in Radiohjälpens ”Världens Barn-insamling”. 

 

Under året kommer Lions att arrangera en Röda Fjädern-kampanj till förmån för och 

tillsammans med Barndiabetesfonden 

 

Guvernörsrådet presenterar övrig verksamhet under kommande verksamhetsår. 

 

Övrig verksamhet 

Utbildning. Vi skall återgå till den tidigare ordningen med 3 + 3 utbildningstillfällen för 

VDG, satsa på RLLI (Regional Lions Leadership Institut), ge GLT (ledarskapsteamet) och 

GMT (medlemskapsteamet) resurser att verka för positiv medlemsutveckling. 

 

Fortsätta nybildning av klubbar inom Campus och högskolor. 

 

Fortsätta utvecklingen av vår interna och externa kommunikation bland annat genom att 

utveckla hemsidor med en nytillsatt IT-grupp och att utge tidningen LION med 6 nummer per 

år. 

 

Kontinuerligt informera om projekt som bedrivs av klubbar, distrikt och MD inom och utom 

landet. 

 

Slutord 

All uppräknad verksamhet kan endast genomföras genom klubbarnas och medlemmarnas 

lojala, och efter bästa förmåga, vilja att hjälpa. Utan detta stöd går det inte att genomföra 

dessa verksamheter. Det får inte heller bli så att de centrala aktiviteterna/ verksamheterna tar 

ifrån klubbarna att fritt få välja vad de vill stödja. Dock skall vi inte förglömma, att vi är en 

organisation med en global inriktning och att vi alla är med i denna stora familj. 

 

DG Olle Wikman presenterar ett eget förslag till alternativ budget 

 

GRO-elect Kent Benediktsson, GRO kommer under detta verksamhetsår arbeta med klubbens 

inre arbete, främst de klubbar som inte är här på Riksmötet 
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DG Annika Nordell LC Östersund Brunkullan uttrycker förvåning över att DG Olle Wikmans 

presenterar ett eget förslag 

 

Katja Byström LC Gävle vad menas med narkotika?  

 

DG Mattias Öberg yrkar avslag på DG Olle Wikmans förslag 

 

GRO-elect Kent Benediktsson förtydligar begreppet narkotika, eftersom det handlar om 

narkotikahundar så framgår det vad vi menar med begreppet  

 

Riksmötet godkänner verksamhetsplanen för 2012 - 2013 

 

§16. Presentation av övrig verksamhet under kommande verksamhetsår samt 

handläggning av budgetförslag. 

Guvernörsrådet presenterar administrativ årsbudget för 2012-2013. 

 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att fastställa föreslagen budget för 2012 - 2013. 

 

DG Olle Wikman presenterar förslag till alternativ budget, se § 15 

 

Riksmötet godkänner budgeten för 2012 - 2013. 

 

§17. Fastställande av nationell medlemsavgift. 

Guvernörsrådet föreslår den svenska nationella årsavgiften till 285 kr per år. För 

familjemedlem gäller följande: Huvudman för hushållet betalar 285,00 per år. Upp till fyra 

ytterligare kvalificerade myndiga familjemedlemmar i samma hushåll och samma klubb 

betalar 142,00 per år.  

 

Guvernörsrådets föreslår Riksmötet besluta fastställa den nationella medlemsavgiften för 

nästkommande verksamhetsår. 

 

DG Olle Wikman tar tillbaka sitt yrkande under § 15 

 

Riksmötet beslutar att fastställa den nationella medlemsavgiften för 2012 – 2013 i 

enlighet med Guvernörsrådets förslag. 

 

§18. Erbjudande om värdskap och tidpunkt för kommande Riksmöten samt beslut med 

anledning härav.  

Riksvalnämnden förordar att Lions Riksmöte 2014 arrangeras av Zon 7, distrikt 101 A i 

Linköping. 

 

Presentation av arrangör av Lions Riksmöte 2014 i Linköping 

 

Riksmötet beslutar att uppdra åt Zon 7, distrikt 101 A att arrangera Riksmötet 2014 i 

Linköping. 

 

Riksvalnämnden förordar att Lions Riksmöte 2015 arrangeras av Zon 3, distrikt 101 S i Lund. 

 

Presentation av arrangör av Lions Riksmöte 2015 i Lund 
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Riksmötet beslutar att uppdra åt Zon 3, distrikt 101 S att arrangera Riksmötet 2015 i 

Lund.  

 

§19. Presentation av pågående guvernörsråd. 

GRO-elect Kent Benediktsson LC Reng/Höllviken presenterar nästa års Guvernörsråd: 

 

DG-elect 

101 A, Lars-Åke Lindman, LC Oxelösund  

101 B, Agneta Andersson, LC Lindesberg/Kristina 

101-GD, Per Otterstam, LC Gävle 

101 N, Mikael Östman, LC Sundsvall 

101 P, Jarkko Enqvist, LC Skellefteå  

101 S, Anna Sahl, LC Lund 

101 SM, Monica Jönsson, LC Sölvesborg 

101 SV, Per-Ivar Hellberg, LC Lönsboda 

101 U, Christer Pehrsson, LC Österåker 

101 VG, Per Jansson, LC Skara 

 

§20. Övriga ärenden. 

a) Hjälpfonden 

Jan Seebass, Lions Hjälpfond har ett 90-konto, finns behov av ytterligare medel, 

tänker använda fonden för den nya Röda Fjäderaktiviteten  

b) Present till GRO  

Jan Seebass, LC Åhus fyller 50 år, vi har tagit fram en bok om LC Åhus under 50 år, 

överlämnar exemplar till GRO Vivianne Ericsson och GRO-elect Kent Benediktsson 

c) Rapport från trädplantering  

GD Mats Granat informerar om miljöprojekt trädplantering, vi samlar in pengar för 

plantering av träd utomlands. MD har hittills samlat in 200 000 kr och som har gett ca 

65 000 plantor runt om i världen. DG Hans Hallberg redovisar att det finns ytterligare 

klubbar som stödjer trädplantering 

d) Rapport om LCIF 

PID Jan-Åke Åkerlund har varit LCIF koordinator i Sverige de senaste åren. 

Rapporterar om donationer till LCIF från Sverige, hittills har vi donerat 88 000 000 kr. 

Senast har vi statsats på messlingsaktiviteten. LCIF har inga administrativa kostnader  

e) Orkester Norden 

Lennart Fridén informerar om Orkester Norden. NSR startade projektet. Orkestern har 

fått mycket god kritik. Lennart Fridén söker en ny projektledare för orkestern. Planer 

finns att orkestern skall uppträda på världskongressen i Hamburg 2013.  

      d)   Staffan Wyke LC Älmhult, informerar om ett barnhem i Estland 

 

§21. Guvernörsrådets ordförande avslutar Riksmötet.   

Riksmötets ordförande PCC Lennart Löf förklarar förhandlingarna avslutade och återlämnar 

ordförandeklubban till GRO Vivianne Eriksson. GRO Vivianne Eriksson framför 

Guvernörsrådets tack till Riksmöteskommittén genom Bruno Ahlqvist, Bengtåke Johansson, 

Lennart Löf och Kaj Lönnqvist. 

Representanter för årets Riksmöte överlämnar riksmötesklubban till nästa års 

Riksmöteskommitté.  
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Kommittén för Riksmötet i Åre hälsar välkommen till nästa års Riksmöte. GRO Vivianne 

Eriksson avslutar Riksmötet.  

 

 

 

1:e ordförande   2:e ordförande 

Lennart Löf    Anette Eiserman-Wikström

       

 

Sekreterare  

 

 

Gunnar Sundstrand   Per Otterstam 

 

 

Justerare 

 

 

 

Inger Borg    Liss Britt Landén 

 

 

 


